
ZPA.0003.21.2023                        Kalisz, 7.08.2023 r. 

Pan
Marcin Małecki
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,      

w  odpowiedzi  na  interpelację  złożoną  31  lipca  br.  w  sprawie

ulic Żołnierskiej  oraz Juliana Tuwima informuję,  że utrwalono ich nawierzchnię przy pomocy

emulsji  i  grysu.  Jest  to  powszechnie  stosowany  zabieg,  którego  podstawowym  celem  jest

uszczelnienie  nawierzchni  i  zabezpieczenie  jej  przed negatywnym oddziaływaniem warunków

atmosferycznych, szczególnie w okresie zimowym. Pozwala znacznie ograniczyć tworzenie się

ubytków w nawierzchni,  jednak nie  wpływa na poprawę parametrów technicznych,  takich  jak

równość, czy  spadki  podłużne  i  poprzeczne.  Nie  jest  równoznaczny  z  wykonaniem  nowej

nawierzchni. 

Zgodnie  z  odpowiedzią,  udzieloną  Panu Radnemu w sprawie  ulic  na  osiedlu  Majków

w czerwcu  br.,  zamierzamy jak  najszybciej  rozpocząć  przebudowę ulic  Juliana  Tuwima oraz

Żołnierskiej wraz z sięgaczem stanowiącym dojazd do cmentarza. W pierwszej kolejności należy

opracować dokumentację projektową, na podstawie której prowadzone będą roboty budowlane.

                                                                        Prezydent Miasta Kalisza
     /…/

      Krystian Kinastowski           

         



Dzień Dobry. 

W odpowiedzi na poniz�sz  interpelacj . Niestety tak wygl da nowa nawierzchnia, tuz� po ą ę ą
opadach deszczu na ulicy Ż�o nierskiej i Tuwima.ł
Ka uz�e to przypudrowane dziury w nawierzchni. ł
Żdj cia w za czeniu.ę łą

Ż powaz�aniem
Marcin Ma eckił







ZPA.0003.21.2023      Kalisz dn. 21.06.2023r. 

Pan 
Marcin Małecki
Radny Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi  na  interpelację  z  dnia  7  czerwca  2023  r.  w   sprawie  remontu  ulicy  Żołnierskiej,  a  także
innych ulic  na  terenie  osiedlu  Majków,  informuję,  że  podzielam  Pana  pogląd,  co  do  konieczności
przeprowadzenia pilnego remontu (przebudowy) ulicy Żołnierskiej, budowy ul. Sienkiewicza, a także 
ul.  Wyspiańskiego  na  odcinku  ul.  Staffa  –  Rondo  Wiceadmirała  Świrskiego.  
W  odniesieniu  do  wskazanego  odcinka  ul.  Wyspiańskiego,  opracowywany  jest  projekt  na  jego
budowę, co umożliwi  podejmowanie  dalszych  działań  w  zakresie  realizacji  zadania,  oczywiście  
pod  warunkiem  zabezpieczenia  stosownych  środków  w  budżecie  Miasta  Kalisza.  
Z  pewnością  pilnego  remontu  -  a  w  zasadzie  przebudowy  -  wymaga  sięgacz  ul.  Żołnierskiej
stanowiący dojazd do cmentarza.
Szacowana  wartość  przebudowy  wyżej  wskazanego  odcinka  drogi  dojazdowej  wynosi  ok.  250  tys.  zł.
Mając na uwadze,  iż  usytuowany  przy  tej  drodze  cmentarz  jest  odwiedzany  przez  osoby  nie  tylko  
z  terenu  kraju,  ale  także  spoza  jego  granic,  podjęte  zostaną  kroki  w  celu  jak  najszybszego
przeprowadzenia przebudowy  drogi.  Niezależnie  od  powyższego,  w  lipcu  bieżącego  roku  -  w  ramach
środków na  bieżące  utrzymanie  dróg  -  przeprowadzone  zostaną  prace  remontowo-utrzymaniowe
nawierzchni drogi, które poprawią bezpieczeństwo użytkowania.

Pragnę  zwrócić  uwagę,  że  Miasto  ma  ograniczone  możliwości  finansowe,  a  potrzeb  zarówno  
w  zakresie  drogownictwa  oraz  w  innych  dziedzinach  społecznych  i  gospodarczych  będących  
w  kompetencji  Miasta  jest  bardzo  dużo.  Pomimo  tego,  realizowane  są  kolejne  inwestycje  drogowe, 
w  wyniku  których  następuje  znaczna  poprawa  stanu  ulic,  a  także  dostępność  komunikacyjna.

Z poważaniem 

                           

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Kalisz, 07.06.2023 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie remontu ulicy 
Żołnierskiej na osiedlu Majków. 
 
Na osiedlu Majków, budowy drogi z prawdziwego zdarzenia  lub generalnej naprawy 
wymagają  ulice Sienkiewicza, Wyspiańskiego. Jednak chyba najpilniejszej i najszybszej 
naprawy , wymaga odnoga ulicy Żołnierskiej, prowadząca do bram cmentarza. Przypomnę , 
że jest to także cmentarz wojskowy na który przybywają nie tylko mieszkańcy Kalisza i ich 
rodziny, z różnych części Polski, ale także oficjalne delegacje z kraju i zagranicy. Obecny 
wizerunek tego dojazdu do cmentarza , niekorzystnie wpływa na wizerunek Naszego 
miasta, a przy tak dużych środkach wydawanych na budowę i modernizacje dróg. 
Wykonanie ok. 100 metrów nawierzchni będzie niewielkim wydatkiem . 
 
 
 
 

 

                                                                                                     

                                                                                                    Z wyrazami szacunku 

Marcin Małecki  

Radny Rady Miasta Kalisza 


